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Referent Karin Storm 

Bestyrelsesmøde den 12.august kl. 17.30 2019 hos Anna-Lisa 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra den 19. juni 2019 

2. Økonomi: 

      Regnskabsstatus 

3. Kommende arrangementer/koncerter: 

       Korlørdag 

       Kulturnat 

      30 - års jubilæum 

4. Evaluering af arrangementer/koncerter: 

    Sommerkoncert 

5. Nyt fra Signe 

6 Nyt fra GFU 

7. Nyt fra Kor72 

8. Hjemmesiden 

9. Årshjulet 

10. Diverse: 

Nyt kornavn 

Kursus for bestyrelsens medlemmer  

Fødselsdage 

Aktivitetslisten 

Fondsansøgning til jubilæum 

Buket til den 19/8 

11.Eventuelt 

12.Næste mødedato:  

 

 

Tilstede: Marianne, Birgitte, Birgit, Anna-Lisa, Signe og Karin. Susanne har meldt afbud. 

 

Ad 1. Godkendelse af referat fra den 19. juni 2019 

Godkendes uden bemærkninger 

 

Ad 2.Økonomi 
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76.075,51 d.d. heraf er kr. 18.500,00 er fra donationen. D.d. mangler 15 medlemmer at betale at betale kontingent. 12 

medlemmer har betalt til korweekenden. 

       

 

Ad 3. Kommende arrangementer/koncerter: 

 Korlørdag den 28. september i Tune 

Simon deltager som pianist i 3 lektioner. 

Karin sender program ud til medlemmerne i denne uge. Karin kontakter Tune om rykning af kaffepausen. 

  

 Kulturnat 26. oktober kl. 19.30 – 20.30 

Vi diskuterer, om vi skal holde koncert i den tidligere Ungdomsskoles lokaler eller i Sognegården. Vi vælger 

Sognegården. Input til programmet skal sendes ind med. september.  

Signe sender et udkast til Marianne som så sende det videre. 

Vi vil gerne se lokalet i Sognegården en mandag. Marianne spørger Flemming. 

Bestyrelsen mødes kl. 1600 før koncerten og gør klar med stole og udsmykning.  

Musikerne og damerne møder ind kl. 18.00 

Budget: Vi har fået kr. 14.000,00 i tilskud fra Glostrup Kommune. Det rækker ikke helt, Kassen eller donationen betaler 

kr. 3100,00. desuden kr. 500,00 til pynt. 

Øveren mandag den 21. flyttes til en anden ugedag, da pianisten ikke kan den 21. Vi skal have en pianist, en 

perkussionist og en guitarist med til koncerten. Signe tjekker med musikerne om de kan en anden dag i ugens løb.  

Birgit laver skilte til dørene. Med besked om at dørene åbner kl. 19.15. 

Vi skal huske roll uperne. 

Vi skal huske klaver og nodestativ. 

       

 30 - års jubilæum den 1. oktober 

Vi beslutter at  holde fejringen med en jubilæumskoncert, gerne i biografen. Efter koncerten kan vi holde 

sommerafslutningen. Foreløbig dato er den 20. juni kl. 14.00. Vi skal have biografen fra kl. 12.00 Birgitte spørger, 

biografen, om vi kan låne den denne dato. Vi kunne starte med at skåle i bobler foran salen. Vi starter med at synge 

blandt publikum og går videre ind på scenen og fortsætter koncerten. Indhold i koncerten kunne være et potpourri af 

sange gennem årene. 

DOF giver tilskud koncerter o.l. Birgitte søger om at blive medlem, kontingent årligt på kr. 400.  

Vi skal lave et budget. 

Vi skal nedsætte et udvalg. 

 

Julekoncert den 9. december 

Kirken er booket. 
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Evt. koncert den 16. december, med et andet kor. Marianne og Signe undersøger. 

Evt. kortræf den 8. marts. 

 

Evt. koncert i en kirke i Herlev i november eller tidlig december. Marianne taler med Flemming. 

 

4. Evaluering af arrangementer/koncerter: 

 Sommerkoncert 

Det gik fint med Simon som pianist. Publikum var meget stille, men sang med. 

Signes instrukser inden koncerterne bliver glemt inden koncerterne eks. mht. til dynamikken i sangen. Hvad gør vi? Er 

vi ikke gode nok til at koncentrere sig og glemmer, hvornår der skal synges stille. Der skal være fokus på 

problematikken. Signe vil afsætte tid til at øve med os. 

 

5. Nyt fra Signe 

Nogle kormedlemmer er frustrerede over at vi synger uden noder til koncerterne. Problematikker for og imod 

diskuteres. Vores målsætning at vi lærer teksterne udenad, men i indeværende sæson er der undtagelser. Til 

kulturnatten 2019 må gerne tage vi mapper med, da det er en lang koncert og vi har en del nye medlemmer. Til 

julekoncerterne har vi mapper med, hvis der er brug for det. Til jubilæumskoncerten skal vi optræde uden mapper. 

 

Signes timer i 2020 planlægges. 

 

6 Nyt fra GFU 

Intet nyt. 

 

 

7. Nyt fra Kor72 

Intet nyt 

 

8. Hjemmesiden 

Der skal scannes nye sange ind. 

Evt. nye fotos af bestyrelse, da de andre er ca. 10 år gamle. 

 

9. Årshjulet 

Gennemgået. Intet skal revideres 
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10. Diverse 

Nyt kornavn: 

 Bestyrelsen har udvalgt fra medlemmernes fine forslag : Lokal Vokal, Glostrup Rytmekor, Alsome, Belladonna, 

Amarylis, Korvida, Bellakapella, Glostrup popkor. Vi beslutter endelig til næste møde hvilke, der skal til afstemning.  

 

Kursus for bestyrelsens medlemmer 21/9 og 2/11 

 

Fødselsdage. Listen gennemgås. Buket til den 19. Anna-Lisa sørger for det. 

 

Aktivitetslisten. Revideres og Karin sender den ud inden sæsonstart 

 

Fondsansøgning til jubilæum. Er drøftet 

 

 

11.Eventuelt 

Marianne: Evt 5 nye medlemmer på mandag. To af de nuværende medlemmer holder pause. 

Marianne: Mht til trivsel: Hvis der er noget så kan I altid henvende jer til bestyrelsesmedlemmerne. 

Signe: Husk at skifte plads i pauserne  

Marianne: Repertoirelisten skal gennemgås, Signe og Karin gennem går det efter nytår. 

Anna-Lisa: Vi skal huske at der er flere steder at navnet skal ændres ved evt. nyt kornavn. Det skal rettes i CVR 

registeret i banken, kommunen osv. 

Marianne: Frivillig brunch den 15/9. Karin og Marianne deltager, 

Signe: På grund af forstyrrende støj skal opvaskemaskinen først sættes i gang efter øveren, vi behøver ikke tømme 

den, inden vi går hjem. Kaffebrygningen skal være færdig når øveren starter. 

 Marianne: Der mangler navne på kagelisten. 

 

 

12.Næste mødedato: 9/10 kl. 17.30 hos Karin 

 

 


